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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE GÄVLE BRIDGEKLUBB 2024-11-06 

Närvarande: Rolf Scherdin, Ann Fagerberg, Maj-Britt Lundberg, Göran Ahl, Bo Lindgren, Anna 

Sundqvist, Anneli Hellstrand och Leif Skåtar 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Rolf Scherdin öppnade mötet. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

3. Vårens kursverksamhet 
Anneli Hellstrand redovisade ideer inför våren. Det beslutades att starta fortsättningskurs 
torsdagkvällar med start 16/1 under ledning av Ann Fagerberg och Ingemar Forsling samt 
nybörjarkurs på förmiddagar med start den 16/1 under ledning av Bo Lindgren. Klubben 
kommer därutöver att anordna ett antal kortare utbildningstillfällen med olika teman. Den 
utbildningsansvarige, Anneli, återkommer med program för detta. 
 

4. Datum för årsmöte 2025 
Det beslutades att nästa årsmöte äger rum den 12 mars kl 17.30 i klubblokalen. Det är 
viktigt att detta anslås i klubblokalen samt att det redovisas på vår hemsida.  
 

5.   Rapport från höstens kursverksamhet 
Kurserna fortgår enligt plan, spelträning på tisdagkvällar har fått bra repons. 
  

6.       Ekonomi 
Ekonomin är fortsatt i balans. 
 

7. Hjärtstartare 
Det beslutades att Ann Fagerberg med assistans av Torsten Olsson utreder kostnaderna för 
inköp och utbildning vid eventuellt köp av hjärtstartare.   
 

8. AW 
After work på fredagar en gång i månaden pausas. 
  

9. Nycklar till lokalen 
Det beslutades att spärra nyckel nummer 1, som är svår att identifiera.  
 

10. Guldtävling 
Brickor blandas av bl a Åsa Ahlm och Leif Skåtar. 
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11. Nästa möte 

Nästa möte sker den 16/1 kl 16.30 i klubblokalen. 
 

12.       Övriga frågor 
Göran undersöker tidpunkt för en frivillig städdag i lokalerna.  
 
Anneli tar fram städinstruktioner och –medel att anpassa sig efter vid toalettbesök.  
 
Vi testar att sänka spelavgiften med 100:- för klubbmedlemmar vid deltagande i DM-mixed 
arrangerad av oss den 7/12. 
 
Ann och Anna ges i uppdrag att presentera en policy beträffande priser vid våra tävlingar. 
 
Spelprogrammet för våren fortsätter likadant som under hösten. 
 
Anna föreslog höstsilvertävling 26/12, dock inget beslut. 
 
Förslag för ligaspelet måndagar skall tas fram innan starten i januari. 
 

13.      Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet. 

Vid protokollet 

 

Leif Skåtar (sekreterare)   Rolf Scherdin (ordförande)    


